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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2009.december 9-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mészáros János, Nagy 

Péter, Srutek Gabriella, Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelent Hölgyeket, Urakat, képviselőket, 

intézményvezetőinket, bizottsági tagot, Jegyző asszonyt. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 9 fő, az ülés 

határozatképes. 

A napirendi pontok: 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről,  

2. Vízmű szerződéshosszabbítás kiegészítése,  

3. Depona Kft. beadványa a homokbánya ügyben,  

4. Az Önkormányzat 2010. évi munkaterve,  

5. Díjak felülvizsgálata, Óvodai, iskolai térítési díjak, bérleti díjak 

6. Közüzemi díjak: hulladék- és víz- és csatornadíj,   

7. Köztisztviselők 2010 évi teljesítményértékelésének szempontjai,  

8. Házasságkötés külső helyszínen,  

9. Egyebek és  

10. Javaslat zárt ülésre: Szent Kelemen tér rendezése  

 

Megkérdezem a tisztelt képviselőtársakat, van-e valakinek ehhez javaslata, kiegészíteni 

valója, hozzáfűzés? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot, aki az előbb felsorolt 

napirenddel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a testület egyhangúlag elfogadta.  

 

Gaál Lajos:  Az elmúlt hét túl sok eseményt nem hozott: 

 a testület által megszavazott belső udvar rendbetétele megtörtént a költségvetésben 

módosított előirányzott összegnek megfelelően. Az „Út a munkához” program keretében 

alkalmazott kőművesünk végezte el, és a többiek segédmunkát. Az egésznek a szervezését 

és lebonyolítását pedig a főépítész úr vezette, köszönet neki ezért is, mert úgy tervezett, 

hogy a megváltozott összegbe belefértünk úgy, hogy még a szomszédban elmaradt 

nyílászáró cserénél a vakolatjavítást is bele tudtuk ebbe tenni, tehát gyakorlatilag így, 

ebben a pillanatban fejeződött be a hivatalnak a korábban megkezdett felújítása.  

 Éves rendezvénynaptárunknak megfelelően bonyolítjuk helyi vállalkozók, segítők 

részvételével az adventi vasárnapokat a községi klubban a művelődési ház szervezésében, 

és a Szlovák Önkormányzat szervezésében.  

 A küszöbön álló influenzajárvány miatt viszont az idei évben nem rendeltük meg a 

mikulásvárót.  

 Több alkalommal tárgyaltunk az egészségház pályázatáról, a tárgyalás eredményeképpen 

megszületett a mai előterjesztés.  

 Borbála-napi koszorúzáson vettem részt Csolnokon, Lencsehegyen. A lencsehegyi 

emlékműnél az idei volt az utolsó koszorúzás, a bányász szakszervezeti szövetséggel 

történt tárgyalás eredményeképpen ide kerül Kesztölcre az emlékhely. Felmerült, amikor 
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idekerültem, én kértem a szakszervezeti szövetséget, hogy segítsenek abban, hogy a 

kesztölci temetőben ott legyen a névsor.  

 Egy hulladéklerakó- és újrahasznosító telepet kívánnak létrehozni Lencsehegy II-n, 

egyebekben majd még erre visszatérek, és ennek a részleteit ismertetem. Ez ügyben 

tárgyaltam az illetékes telephely engedélyt kiadó hatósággal.  

 Szintén tárgyaljuk még a homokbánya nyitása ügyében történt megkeresést. A Depona 

Kft képviselője volt itt. Napirendi pontként szerepel. 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom, aki egyetért a két ülés közötti időszakban történt 

eseményekkel, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?   

Megállapítom, hogy a testület a beszámolót 9 igen szavazattal elfogadta.  

 

2. Napirendi pont  

Vízművel kötött szerződéshosszabbítás kiegészítés  

Gaál Lajos: A képviselőtestület által megnyitott bizottság a három településen összeült, és 

két fordulóban tárgyaltunk a vízmű képviselőivel. A második forduló után született meg ez az 

eredmény, ami hűen tükrözi azt az álláspontot, amit mi ott akkor kikötöttünk. Ezt javasoljuk a 

tisztelt Testületnek elfogadásra. Benne vannak mindazok a kitételek, amelyeket mi annak 

idején felhoztunk, benne van a leltár, benne van a jó gazda módjára való üzemeltetés és az, 

hogy le kell fektetniük egy leltárt, és azt minden év elején felül kell vizsgálni az illetékes 

önkormányzatokkal együtt.  

Megkérdezem, hogy van-e ehhez valakinek kérdése? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom, aki egyet ért a vízmű üzemeltetési szerződés meghosszabbításával illetve a 

szerződés ilyetén módon való kiegészítésével, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület egyhangúlag elfogadta.  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

116/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a csatornaüzemeltetésre kötött szerződés 

meghosszabbításával egyet ért. Felhatalmazza a polgármestert a szerződésmódosítás 

aláírására. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 31. 

 

3. Napirendi pont  

Depona Kft beadványa 

 

Gaál Lajos: Én a következőt mondtam el a tárgyaláson. Ebben a tervezetben sem a megnyitás 

pontos időpontja, sem a művelés teljes időtartama, sem a kitermelt mennyiség pontosan nem 

szerepel. Gyakorlatilag ugyan azt tudjuk mindannyian, hogy ez az új M10 útnak a tartalék 

anyagbányája lenne. De nem tudjuk, hogy mennyi ideig fogja tartani, nem tudjuk, hogy 

mennyit fog kitermelni, milyen körülmények között, erre nem is tudott választ adni, és a 

testületünk korábban is úgy döntött, hogy nem kíván vele foglalkozni, két okból. Egyrészt az 

új M10-es nyomvonalába esik, másrészt pedig a rendezési tervben foglaltak alapján nem 

kívánunk a községünk területén bányát nyitni. Én ezt a választ adtam, de mondtam, hogy ez 

csak az én összefoglalt álláspontom a testületi ülések alapján. A mai testületi ülés dönti el, 

hogy mi legyen. Nem tudom, hogy van-e valakinek ehhez hozzáfűzni valója röviden, 

tömören, vagy pedig így elfogadjuk egységes véleményként, hogy Kesztölc Község 
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Önkormányzata nem kíván homokbányanyitáshoz hozzájárulni, mint ahogyan ezt a rendezési 

terv tervében is megfogalmazta  

Köszönöm, aki ezzel egyet ért kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? 

Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

117/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete nem kíván hozzájárulni homokbánya létesítéséhez, mert 

egyrészt a megjelölt terület az új M10-es nyomvonalába esik, másrészt pedig a rendezési 

tervben foglaltak alapján nem kívánunk a községünk területén bányát nyitni. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. napirendi pont 

A Képviselő-testület 2010. évi munkaterve  

 

Kochnyák Sándor: Hiányzik a közterület felügyelő és a mezőőr beszámolója.  

Szivek Péter: Itt van egyszer, hogy társulás, utána nincs többet ?  

Gaál Lajos: Tehát januárban intézménytársulás feladatai és a ránk eső további feladatok a 

társulásnál. 

Makovics Zoltán: Az általános iskolában a vezetői pályázat, vagy nem tudom, hol, milyen 

formában, de az egy év ott is le fog járni, tehát ezzel is kell lépnünk valamikor. 

Bognárné: A januári intézménytársulási napirendi pont és a további feladatok, az egy 

hosszabb napirend lesz. Akkor lenne célszerű a társulási folyamat ütemezéséről dönteni. 

Gaál Lajos: Van-e még valakinek a munkatervhez? Amennyiben nincs, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzunk! Aki a kiegészítésekkel egységes szerkezetbe foglalva elfogadja 

az önkormányzatunk 2010. évi munkatervét, kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

118/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a módosításokkal együtt elfogadja a Képviselő-testület 

2010. évi munkatervét. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

5. Napirendi pont 

Intézmények térítési díjak felülvizsgálata  

 

Gaál Lajos: Az anyag kiment, gyakorlatilag én úgy látom, hogy az infláció mértékének 

megfelelő emelés történt meg az óvodai, iskolai térítési díjakra.  

Mészáros János: A környékbeli településeken elég nagy problémát jelent már most az 

óvodákban, hogy a szülők nem tudnak fizetni térítési díjakat. Van-e esetleg tartalék 

felhalmozási lehetőség, hogy ha ilyen helyzet alakul, ki, akkor az önkormányzat valamilyen 

szinten azért mégiscsak tudjon gondoskodni a gyermekek étkeztetéséről?  

Bognárné: Erről majd a szociális keret meghatározásakor kellene gondolkodni. Alapesetben, 

ha valaki nehéz helyzetbe kerül, akkor a rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény illeti meg. 

Ekkor térítés nélkül, ingyen kapja az étkezést. Előfordulhat, hogy átmenetileg, nem a 
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megszerzett jövedelem nagysága miatt kerül valaki rossz helyzetbe, hanem más egyéb, a 

családot sújtó okok miatt nőnek meg a kiadásaik. Ennek megítélését majd a szociális 

bizottságra kellene bízni.  

Kochnyák Sándor: Az intézményvezetőkkel kapcsolatban vagyunk, ilyen szempontból 

mindig szokták jelezni, ha valami gond van. Akkor a Szociális Bizottság összeül. 

Megtárgyaljuk, ezeket a dolgokat, és akkor szoktunk segíteni.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek még az óvodai térítési díjakhoz hozzáfűzni valója?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki egyetért az óvodai díjakkal, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület 

kilenc „igen” szavazattal egyhangúlag elfogadta.  

Iskolai térítési díjakat szintén kiküldtük, az emelkedés itt is látható.  

Mészáros János: Nekem csak ugyan ez lenne akkor a tisztelt bizottsághoz a kérésem, illetve 

a jelenlegi és a reménybeli intézményvezetőkhöz. 

Gaál Lajos: Köszönöm szépen! Van-e még valakinek javaslat, illetve kérdése? Aki egyetért a 

fenti kiegészítéssel és az előterjesztéssel, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene? Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal elfogadta.  

Tehát aki elfogadja a szociális rendeletünk mellékletét az étkezési térítési díjakról, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el:  

 

Kesztölc Község Képviselő-testületének  13/2009.(XII.9.) számú rendelete a 

6/2009.(III.2.), az 1/2009.(I.28.), és a 17/2008.(XII.18.)  számú rendelettel  módosított 

6/2008.(IV 30.) számú,  a  szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló rendelet 

módosításáról 
 

Gaál Lajos: Következő: a bérleti díjak a művelődési házban. Az 5%-os inflációt próbáltuk 

érvényesíteni, a 4,2-ről kerekítettünk erre. Ahol a rezsiköltség külön szerepel, ott nem annyira 

látszik az emelés, ahol rezsiköltség be van építve a bérleti díjba, ott igen.  

Makovics Zoltán: A községi klubnál kérdezem, hogy ez a csütörtöki civil szervezeteknek 

tartott szakkörök, foglalkozások, ez be van korlátozva, hogy csak csütörtökön lehet, vagy ez 

miért került így? 

Gaálné Kara Valéria: Ez azért került így, mert minden nap van valami. A csütörtököt tettük 

szabaddá, de természetesen ezt rugalmasan meg lehet oldani, de én úgy gondoltam, hogy 

legyen egy olyan nap, ami a civilszervezeteké.  

Gaál Lajos: Van még kérdése valakinek? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot, 

aki az előterjesztésben szereplő bérleti díj emeléssel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

  

 Kesztölc község Képviselő-testületének 

119/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a Művelődési Ház és klub bérleti díjait az 

előterjesztésnek megfelelően elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

6. napirendi pont 

Közüzemi díjak: hulladék-, és csatornadíjak 
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Gaál Lajos: Az ÉDV Rt. víz- és csatornadíj kalkulációja. Megkerestem a tatabányai 

gazdasági igazgató helyettes asszonyt, hogy legyen szíves tájékoztatni bennünket. Következő 

volt a válasz: a Gazdasági Kutató Hivatal által kalkulált eredmények alapján országosan is az 

állami telepeken is csökkenő vízfelhasználást jelentenek, ezért ők is csökkentették a mienket 

is.  

Makovics Zoltán: Az eddigi évek nem ezt mutatták, minden évben több volt.  Mi történik, ha 

meglesz az 50.000 m
3
, amire eredetileg számoltunk, akkor mi a helyzet.  

Bognárné: Azt kell megnézni, mit is jelent ez a kalkulált ár. Bizonytalansági tényező van 

benne, de nem csak a mi részünkről, hanem az ő részükről is. Ha például az inflációval nem 

jól számoltak, vagy az anyagértékük valamilyen formában növekszik, visszamenőleg nem 

lehet érvényesíteni.  

Gaál Lajos: Azt sajnálom, hogy igencsak ki vagyunk szolgáltatva, és nincs versenyhelyzet. 

Mészáros János: Amit szeretnék felvetni, az részben kapcsolódik ehhez, részben pedig 

tudom, hogy egy régi probléma. A nyári locsolás elszámolása. És én végül is azt gondolom, 

hogy megéri a fáradságot, hogy foglalkozzunk ezzel, akár olyan szinten is, hogy 

önkormányzatok összefogásával próbálnak itt valamiféle tárgyalóasztalos megoldást keresni. 

Gaál Lajos: Nyitott kapukat döngetsz, ugyanis van egy ajánlata erre a vízműnek,  fel lehet 

szerelni locsolócsapokat, ami az adott időszakban azon folyik ki, azt nem számlázza le a 

csatornadíjba nyári időszakban.  

Kinek van még ehhez hozzáfűznivalója? Köszönöm, aki elfogadja a vízmű által előterjesztett 

víz- és csatornadíj kalkulációt, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? 

Ellene?  

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el: 

  

Kesztölc község Képviselő-testületének 14/2009.(XII.9.) számú rendelete a 

14/2008.(XI.26.) számú rendelettel módosított 16/2007.(XII.12.) számú, a 

szennyvízcsatorna használati díjának megállapításáról szóló rendelet módosításáról 
 

Gaál Lajos:  A Saubermacher által küldött válasz tartalma szerint  az ágazati és az általános 

infláció közötti középutat kereste meg a cég.  

Makovics Zoltán: Azért egyetlen egy dolgot azért tudatosítani kellene feléjük az én 

meglátásom szerint. Most, hogy szigorúan megkövetelik a 60 l-es edények használatát ők 

elvileg kevesebb költséggel tudnak dolgozni, mert aki 60 l-es edényre előfizetett, nem tehet ki 

több szemetet. Ez valahol költségcsökkentés az ő részükre. Tehát ezt azért jegyezzük meg, 

hogy jövőre se legyen olyan nagyon elrugaszkodott áremelés. 

Gaál Lajos: Amennyiben nincs több hozzászólás, szavazásra bocsátom, aki elfogadja a 

Saubermacher Magyarország Kft-nek a hulladékszállításra tett díj javaslatát, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

 

 Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendeletmódosítást fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

15/2009.(XII.9) számú rendelete a 13/2008.(XI.26.), számú rendelettel módosított  

15/2007.(XI.28.) számú, a települési szilárd hulladék gyűjtéséről, szállításáról és a 

fizetendő díj mértékéről szóló rendelet módosításáról 
 

7. Napirendi pont 

Köztisztviselők 2010 évi értékelésének szempontjai 
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Gaál Lajos:  Jegyző asszony összeállította az anyagot, kiküldte. Kérdés, hozzászólás a 

képviselők részéről? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki elfogadja a 

köztisztviselők 2010 évi teljesítményértékelésének szempontjait, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:    

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

120/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a köztisztviselők 2010. évi teljesítményértékelésének 

szempontjait az előterjesztésnek megfelelően elfogadta. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

8. Napirendi pont 

A családi események lebonyolításáról szóló rendelet 

Gaál Lajos:  Ebben a napirendi pontban a családi események lebonyolításáról és 

szolgáltatásáról szóló rendelet megalkotásáról került előterjesztésre egy rendelet-tervezet.. 

Van-e ehhez hozzáfűznivalója valakinek? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. 

 Aki az előterjesztéssel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el:  

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

16/2009. (XII. 9. ) számú rendelete 

a családi események lebonyolításáról és szolgáltatási díjairól 

 

9. Napirendi pont 

Egyebek  

Bognárné: Két alapító okiratot kell módosítani még a 2010. évi szakfeladat számok 

változásából adódóan. Az egyik a Polgármesteri Hivatal.  Itt hat új költséghely számát kellene 

felsorolni, és az általános iskola alapító okiratát is egy pontban kell, itt a 

„tankönyvforgalmazás költségvetési szerveknél” című költséghelyet kellene még felvenni az 

elvégzett feladatok közé, mert következő évtől az ezzel kapcsolatos költségeket erre a számra 

kell könyvelni.  

Gaál Lajos: Van-e kérdés ezekhez? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom. Aki az iskola 

alapító okiratának a módosításával egyetért, kézfelemeléssel szavazzon! Köszönöm! 

Tartózkodott? Ellene? 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazatta a következő határozatot hozta: 

 

121/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a Kincses József Általános Iskola Alapító Okiratát az 

előterjesztésbe foglaltaknak megfelelően elfogadta.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

Aki Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításával egyetért, kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon! Köszönöm! Tartózkodott? Ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazatta a következő határozatot hozta: 
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122/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratát az 

előterjesztésbe foglaltaknak megfelelően elfogadta.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos: Dönteni kell a Szent Kelemen téren kialakítandó játszótér pályázati önrészéről is. 

A határozati javaslatot a Képviselők megkapták. Kérdezem a Képviselőket, hogy az 

előterjesztett határozati javaslatot támogatják –e ? 

 

Megállapítom, hogy a testület 9 igen szavazatta a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

123/2009.(XII.9.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete pályázatot nyújt be az ÚMVP Falumegújítás és 

fejlesztésre igénybe vehető támogatás keretében játszótér megvalósítására. 

A pályázat teljes összege: 3.940.474.- + 985.144.- ÁFA = 4.925.718.-  Ebből önrész: 

985.144.-, melyet a Képviselő-testület 2010. évi költségvetése terhére biztosít. Egyben 

megbízza a polgármestert, hogy a pályázati anyagot készítse el, írja alá és határidőre nyújtsa 

be a Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesülethez (2521. Csolnok Rákóczi tér 1.). 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 20. 

  

Gaál Lajos:  Hertlik Miklósnak érkezett egy kérelme, mely szerint a pincéje melletti 

önkormányzati területből venne egy 48 m
2
-es területet. A Bizottság tárgyalta és elfogadásra 

javasolja. A terület megosztásának költsége vevőt terheli.  

A testület 9 igen szavazatta a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

124/2009.(XII.9.) számú határozata 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete helyt ad Hertlik Miklós és neje Kesztölc Széchenyi utca 

14. szám alatti lakosok kérelmének, s értékesíti részükre a tulajdonukat képező kesztölci 

1085/4. hrsz.-ú ingatlanuk melletti önkormányzati területből 48 m
2
-t 3.000.-Ft/m

2
 áron 

144.000.-Ft értékben. A terület kimérésének költsége kérelmezőket terheli.  

Az eladásra kerülő ingatlant a Képviselő-testület forgalomképessé nyilvánítja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: folyamatos. 

 

Makovics Zoltán: 

Egyetlen egy dolog még. Ahogy jöttem be a faluba itt a 117 út felöl, hogy ha lesz lehetőség, 

idén már nem, de el kellene gondolkodni, hogy oda is néhány ilyen karácsonyi üdvözlő 

világítást, mert azon a részen nincs befelé. Beszéltünk a táblákról is, egyik oldalról sincs 

tábla, még megnéztem most. 

Gaál Lajos: Igen, beszéltem Vass úrral, intézkedik. Jogosnak találta az észrevételt. 

Van-e még valakinek egyebekben bejelenteni valója? Amennyiben nincs, akkor nekem van 

még egy, hogy tisztelt képviselő hölgyek és urak, tisztelettel meghívok mindenkit 2009. 
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december 16-án, szerdán 18 órára a községi klubba, ahol egy együttes ülésen zárjuk le az 

esztendőt az intézményvezetőkkel, két önkormányzat képviselőivel, illetve az aktívan működő 

bizottsági tagjainkkal. A hagyományoknak megfelelően a Szlovák Önkormányzat lesz a 

házigazda, mert a régi karácsonyi szokásoknak megfelelően fogunk ott vendégeskedni. 

Ezzel a nyilvános ülést bezárom, a továbbiakban zárt ülésen folytatjuk a munkát. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Gaál Lajos: A zárt ülésen a következő határozatokat hozta a képviselő-testület: 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

113/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
Kesztölc község Képviselő-testülete rész kíván venni a KDOP-2009-5.2.1/A „Egészségügyi 

szolgáltatások fejlesztése/Kistérségi járóbeteg szakellátó központok fejlesztése, alap-, 

járóbeteg szakellátás korszerűsítése” című pályázaton.   

A Képviselő-testület a pályázati önrészt elkülönített számlán biztosítja. Megbízza a 

polgármestert, hogy a pályázatot írja alá és határidőre nyújtsa be. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2010. január 18. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, az előterjesztésben megfogalmazottak szerint a 

következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

114/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a tulajdonát képező kesztölci 1781/72 

hrsz.ú, 1203 m
2
 területű ingatlant elcseréli a kesztölci 1754/7 hrsz.ú, 360 m

2
 területű kivett 

épület és udvar megnevezésű ingatlanért, mely a SOSO Földszer Kft. 8083. Csákvár Fazekas 

út 17. tulajdonát képezi. Megbízza a polgármestert a szerződés aláírásával. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2009. december 31. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, az előterjesztésben megfogalmazottak szerint a 

következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

115/2009.(XII. 9.) számú Határozata 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, ha a KDOP-2009-5.2.1/A „Egészségügyi 

szolgáltatások fejlesztése/Kistérségi járóbeteg szakellátó központok fejlesztése, alap-, 

járóbeteg szakellátás korszerűsítése” című pályázaton nem nyeri meg a pályázati támogatást,    

a tulajdonát képező kesztölci 1754/7 hrsz.ú, 360 m
2
  területű kivett épület és udvar 

megnevezésű  ingatlant visszacseréli a kesztölci 1781/72 hrsz.ú, 1203 m
2
  területű ingatlanra, 

mely a SOSO Földszer Kft. 8083. Csákvár Fazekas út 17. tulajdonát képezi.   

Megbízza a polgármestert a szerződés aláírásával 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő:2009. december 31 
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Gaál Lajos       Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester        jegyző 

 

 

 


